
 

 

                                                 Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  11. 04. 2024 

Číslo:  05095/2024/OF-14511 

Vybavuje: Ing. Róbert Gima 

 tajomník komisie 

 email: robert.gima@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 339 

   

 

ZÁPISNICA 

 

z 10. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 11. apríla 2024 (štvrtok ) o 13:30 hod. na 

Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a. Prevod vlastníctva pozemku v Drnave 

b. Nájom práčovne v Spišskej Novej Vsi pre registrovaný sociálny podnik MEPOS 

SNV s. r. o. 

c. Kúpa nehnuteľností v katastrálnom území Kráľovský Chlmec do vlastníctva 

Košického samosprávneho kraja  

d. Nájom športového zariadenia vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja  za rok 2023 

4. I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja  za rok 2024 

5. Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024-2026 

6. Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26, 

Michalovce 

7. Vyčlenenie finančných prostriedkov na štúdiu realizovateľnosti napojenia Okresného 

mesta SNV na diaľnicu D1 (vybudovanie obchvatu Harichovce) 

8. Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického 

samosprávneho kraja  2020+ 

9. Projekt H2EU EAST GATE – podanie a realizácia projektu v rámci programu Horizon  

10. Informatívne správy 

a. Informatívna správa k spolupráci pri realizácii projektov obnovy nemocníc 

spolufinancovaných z prostriedkov plánu obnovy a odolnosti 



 

 

b. Informatívna správa o participácii KSK v projekte „Knowledge Transfer for 

Widened EU Excellence in Advanced Green Technologies, Sustainability and 

Research Management“, program HORIZON CSA, výzva HORIZON-WIDERA-

2023-ACCESS-02 

  

11. Návrhy, podnety a požiadavky  

12. Rôzne  

13. Záver  

 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie pani poslankyňa Kovačevičová -  privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 18       

členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 10. rokovaní komisie ospravedlnili: Beáta Beke, Ing. Igor Petrovčík. 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam. 

Predseda komisie navrhol doplniť bod rokovania komisie s názvom Nájom nebytových 

priestorov v zdravotníckom zariadení Juh v Košiciach pre poskytovateľov zdravotnej 

starostlivosti.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov komisie 

o hlasovanie o doplnenom programe rokovania. 

 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  17 

Za:  17              Proti:  0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Uznesenie č. 16/2024 
Komisia schvaľuje program 10. rokovania komisie. 

 

 

K bodu č. 2 

 Majetkové veci:  

a) Prevod vlastníctva pozemku v Drnave 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 17/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 



 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 17 

Za: 17                                        Proti:  0                            Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

 

b) Nájom práčovne v Spišskej Novej Vsi pre registrovaný sociálny podnik MEPOS 

SNV s. r. o. 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 
 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 18/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:18 

Za:   18                                  Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

c) Kúpa nehnuteľností v katastrálnom území Kráľovský Chlmec do vlastníctva 

Košického samosprávneho kraja  

 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 19/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 18 

Za:  18                                      Proti:  0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

d) Nájom športového zariadenia vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Mgr. Marián Horenský PhD., vedúci oddelenia športu 

 



 

 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 20/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 18 

Za: 18                                       Proti:  0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

e) Nájom nebytových priestorov v zdravotníckom zariadení Juh v Košiciach pre 

poskytovateľov zdravotnej starostlivosti 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 21/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č.6 

Prítomní: 18 

Za: 18                                       Proti:  0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

K bodu č. 3 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja  za rok 2023 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Róbert Gima, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

 

Uznesenie č. 22/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 18 

Za:    18                                Proti:   0                               Zdržal sa: 0 



 

 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja  za rok 2024 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Róbert Gima, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 23/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 18 

Za:  18                                Proti:  0                                   Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

 

 

K bodu č. 5 

Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024-2026 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Agáta Šafráneková, referent pre analýzy a financovanie 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 24/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 18 

Za:   18                              Proti:    0                           Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26, 

Michalovce 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala RNDr. Ivana Péchyová, referent pre odborné vzdelávanie a 

rozvoj školstva 
 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 



 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 25/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní:  18 

Za:   18                                   Proti:   0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Vyčlenenie finančných prostriedkov na štúdiu realizovateľnosti napojenia Okresného 

mesta SNV na diaľnicu D1 (vybudovanie obchvatu Harichovce) 

 

Materiál ešte nieje nahratý v digitálnom zastupiteľstve, ale tento bod bude v programe 

aprílového zastupiteľstva. Hlasovanie komisie o tomto bode bud Per rollam. Informácie Vám 

budú zaslané mailom.  

 

K bodu č. 8 

Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického 

samosprávneho kraja  2020+ 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Pukančík, vedúci referátu geopriestorových dát a 

analýz 
 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 26/2024 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 18 

Za:   18                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Projekt H2EU EAST GATE – podanie a realizácia projektu v rámci programu Horizon  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala RNDr. Katarína Sasaráková, projektový manažér 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 



 

 

 

Uznesenie č. 27/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní:17  

Za: 17                                    Proti:  0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10 

Informatívne správy 

a. Informatívna správa k spolupráci pri realizácii projektov obnovy nemocníc 

spolufinancovaných z prostriedkov plánu obnovy a odolnosti 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 28/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 13 

Prítomní: 17  

Za:  17                            Proti:   0                                  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

b. Informatívna správa o participácii KSK v projekte „Knowledge Transfer for 

Widened EU Excellence in Advanced Green Technologies, Sustainability and 

Research Management“, program HORIZON CSA, výzva HORIZON-

WIDERA-2023-ACCESS-02 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala RNDr. Katarína Sasaráková, projektový manažér 

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 29/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 14 

Prítomní: 17 

Za:  17                               Proti:  0                                    Zdržal sa:  0 



 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11 

Návrhy, podnety a požiadavky 

K bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

K bodu č. 12 

Rôzne 

K bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

 

K bodu č. 13 

Záver    

                                    

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Róbert Gima                                    Ing. Lenka Kovačevičová 

    tajomník komisie                              predseda komisie 

 


